
Jeg kan ikke se hvad der skader så meget hvis folk ryger på en e-cigaret ... 

Lad da folk selv vælge hvad det har lyst til. Min mening er at hvis det bliver afskaffet, vil flere 

begynde eller vende tilbage til smøgerne.. Det er jo så meget mere skadeligt end at dampe! Jeg er 

selv begyndt og skære godt ned på smøger i min hverdag, pga jeg kan danpe istedet for.  
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